
Referat styremøte 18.09.2024 - Sør-Varanger Turlag 

Dato: Onsdag 18 september 2024, kl. 19.00-21.00 

Sted: Kirkenes sykehus, oppmøte ved hovedentre 

Til stede: Jesper, Anastasia (på Teams), Hans, Rosalyn, Merete 

Referent: Hans 

 

Saksliste 

 

28/24 Godkjenning av innkalling og saksliste  

 

Enstemmig godkjent 

 

29/24 Valg av kasserer og nestleder  

 

Kasserer: 

Issat har ikke svart på om han vil ta på seg vervet. Det bør helst være et fast medlem av styret som er 

kasserer.  

 

Nestleder: 

 

Innspill fra Merete på at nestleder og kassererrollen slås sammen. Dette gjør at nestleder har de 

nødvendige tilganger hvis det skulle bli nødvendig å ta over for leder. 

 

Vedtak: 

Vi slår sammen rollene som nestleder og kasserer. Nestleder får da de samme tilgangene som leder. 

Hans velges enstemmig som nestleder og kasserer 

 

 

30/24 Styreinstruks og årshjul  

 

Bernt har ikke fått tak i den styreinstruksen han snakket om på presentasjonen. Jesper har begynt å 

skrive ned de rollene og ansvarsfordelingene vi har per i dag i styret. 

 

Det vi trenger å få med er alle de rollene og avtalte strukturene vi har som ikke er nedfelt. 

 

Det er mulig å legge inn punktene fra den tenkte styreinstruksen i vedtektene til turlaget. 

 

Vi skal ha som mål å ha det ferdig til årsmøtet i 2025. 

 

Årshjulet kan bare være for styret, eller det kan også omfatte hele turlaget med undergrupper osv. Vi 

velger at årshjulet bare er for styret. 

 

Årshjulet skal ikke være en del av vedtektene fordi det må være et levende dokument. Det kan derimot 

henvises til årshjulet i vedtektene. 

 

Anastasia tar ansvar for en aktivitetskalender for aktiviteter i turlaget. Et viktig punkt der er en 

samling for turledere for å gjøre litt stas på dem. 

 

Vedtak fremdrift: Vi setter av et møte i november til å jobbe med vedtekter, årshjul og budsjett 



31/24 Tilbud om å overta turanlegg i Neiden – Vurdering etter dugnad  

 

Vi har fått tilbud om å overta turanlegget ved Stormælen i Neiden. Vi har hatt en dugnad der for å se 

litt på interessen fra medlemmene til å delta på dugnad. Vi hadde dugnad 8. september der det møtte 5 

medlemmer av turlaget. Erfaringen er at det er de samme som møter på alle dugnader. Det møtte ingen 

lokale fra Neiden. Dugnaden måtte flyttes fra opprinnelig dato, så dermed ble det ikke så mange som 

kanskje fikk med seg dugnaden. På grunn av flyttingen av dato ble det ikke noe av å arrangere et 

tilleggsarrangement. 

 

Jesper foreslår at overtakelsen av anlegget må legges frem på årsmøtet. 

 

Vedtak: Styret vedtar enstemmig at saken tas opp på årsmøte i 2025 så medlemmene kan få sagt sin 

menig om vi skal overta anlegget. 

 

 

32/24 Dato for neste styremøte  

 

30.10.24 19.00-21.00 


